
 

Protokoll 
Styrelsesammanträde 2025-06-09 
Plats: Klubblokalen 
Tid: Kl.18:00 

 

Närvarande:  
Herman Andersson, Joakim Lindahl, Kenth Bergström, Annika Bengtsson, Siv Jensen, Theresé 
Dykh, Ulla Maija Johannesson. 

Anmält förhinder:  
Kristian Hägglund, Thomas Lindberg, Henrik Jönsson, Albin Henriksson, Rasmus Norlander. 

 

1. Sammanträdet öppnas. 

Ordförande hälsade närvarande välkomna och öppnade mötet. 

2. Godkännande av föredragningslista.  

Föredragningslistan godkändes. 

3. Val sekreterare 

Annika Bengtsson, närvarande och valdes till sekreterare. 

4. Val av justerare 

Att justera dagens protokoll valdes Kenth Bergström och Siv Jensen. 

5. Föregående mötesprotokoll 

Är utmailat till styrelsen efter justering och är publicerat på hemsidan. 

Frågor hänskjutna till detta styrelsemöte:  

- Inköp av dator – En offert har tagits in. Priset var enligt mötet dyrt. Mötet beslutade att befintlig 

dator ska uppdateras och ”rensas”. Även kolla datorutbud på elektroniska butiker på orterna. 

- Bidrag från Inga och Per-Anders Olofssons Stiftelse – Ej klart om vem som har blivit tilldelade 

fondmedel. Hänskjuts till nästa styrelsemöte. 

Dålig svarstid på kansliets telefon – Medlem hade försökt ringa upp och talsvar hade gått in flera 

gånger på rad. 

       Med ovan tillägg, läggs protokollet till handlingarna. 

 

  



6. Ekonomi och Bidrag 

Siv informerade om det ekonomiska läget. 

Div. fakturor har kommit in. 

 

7. Bolaget informerar 

Då Kristian ej är närvarande informerade Kenth: 

God medlemsökning. 

Div. ombyggnation/tillbyggnad nere vid garagen. 

Händer inte mycket i övrigt förrän till hösten. 

Från mötet lämnas följande: 

- Varför är inte ”Hundskylten” uppsatt? 

- Klubbrummet – Olika kommittéer har bokat men när ex. damerna har kommit så hade det 

varit dukat för konferens. Inga problem att sitta i omklädningsrummet, men måste in i 

sekretariatet och registrera resultat. Hur kommer det sig att våra bokningar bortses? 

Damkommittén hade inte blivit meddelade om att klubbrummet var bokat för konferens.  

Vems ansvar är det att meddela oss? 

- Dåligt parkerade golf-bilar när de ställs tillbaka. Två gånger har det parkerats så dåligt att 

medlemmen har fått parkera om den som stod över två platser. 

 

8. Rapporter från kommittéerna, uppdatering av Styrelsens medlemmar.  

a. Seniorkommittén 

Har sina sedvanliga tävlingar på tisdagarna. 

b. Damkommittén 

Hemlig resa – Bosjökloster GK 

Ladies Cup – många som är med. 

Senast, Svenska flaggan  

Skåneserien. 

c. Herr kommittén 

Hemlig tävling den här månaden. 

d. Juniorkommitté  

Herman flyttar till Stockholm till hösten. Herman stöter på en intresserad ersättare. 

Ev. kommer det bli ett läger under sommaruppehållet. 

Den 17 juni är det ”Sommarlovsinvigning” i parken vid Byagården, Tomelilla. Vem som 

kommer vara där är inte känt vid mötestillfället. Herman själv kan inte närvara. Kenth 

kollar med Jocke-PRO. 

  



 

e. Medlemskommittén, info. 

Ulla Maija rapporterade från träffen nya medlemmar. 

Dåligt med utskick till nya medlemmar. 

Anmälan skulle göras till kansliet – stod i ett utskick. 

Det var cirka fem nya medlemmar. Men träffen var mycket trevlig för dem som var där. 

Timmarna som styrelsen ska göra för nya medlemmar/redan medlemmar? 

Förslag några timmar på vintern i simulatorn – för att visa vad man kan göra under de 

mörka månaderna. 

Nu på fredag ska det vara AW vid korthålsbanan– 18 anmälda hittills. 

 

f. Tävlingskommittén 

Nästa tävling är Kebab-tävlingen. 

Hur kommer det sig att man ska betala i förskott på vissa tävlingar och andra kan man 

välja betala på plats. 

Nästa tävling igen är Kvitt eller Dubbelt. 

Hur kommer det sig att det är så få som anmäler sig till Ålders-Klubbmästerskapet? 

Kanske göra ett uppehåll. 

 

9. Verksamhet:  

- Träff nya medlemmar 15/5 – Det var trevlig. Men väldigt dåligt informerat/utskick från kansliet 

till de nya medlemmarna. Sedan lite mer engagemang från klubben. Förslag, tidigarelägga denna 

till April. 

- Sommarlovsinvigning 17/6 – Se under Juniorkommittén. 

- Idrottens dag 26/9 

Hittills har de här skolorna anmält sig: Brösarps skola, Lindesborgsskolan och Smedstorpsskolan. 

Hur funkar det? Kommer de samtidigt? Vilka årskullar kommer? 

Mötet pratade om olika aktiviteter som skulle vara aktuella. 

Enligt inbjudan från kommunen så ska man vara på plats.  Då är det tyvärr inte aktuellt för oss. 

 

10. Övriga frågor: 

- Senior Sport School – För pensionärer. Något för Seniorkommittén. Så denna aktivitet lämnas 

utan åtgärd. 

  



11. Nästa sammanträde, 8 september kl. 18.00 klubblokalen. 

(Annika ej närvarande, bortrest) 

 

Vid protokollet: 

 

 

Annika Bengtsson 

Justeras:    Justeras: 

 

 

Kenth Bergström   Siv Jensen 


